

Bestyrelsesmøde, Viborg Rideklub

Sted: Viborg Rideklub

Dato: Den 4. november 2024 kl. 19.00

Deltagere: Bruno Simonsen (afbud), Ingelise Christensen, Bo Poulsen, Niels Henrik Christensen, Lone Svenstrup Jensen, Gitte Krogh, Ketil Sørensen, Christian Schou, Michael Ambrosius, Grethe Hassing

Næste møde: Den 2. december Sted: Viborg Rideklub

Referent: Ketil Sørensen

1. Økonomi

Driften skulle ifølge regnskab/budget når vi når udgangen af 2024 blive med et overskud.

Men der er endnu ikke likvide midler til at afdrage på diverse gæld.

Der er blevet drøftet indgående, og der kigges nærmere på det kommende budget for 2025, om der skal spares yderligere og ændres.

Lone udarbejder forslag til budget.

Der er blevet aftalt på mødet, at der ikke kan gives kontraordre efterfølgende på noget der er blevet aftalt på bestyrelsesmøder. Så vi ikke bruger penge vi ikke har.

2. Orientering fra daglig leder

Økonomi, herunder status på bemandsingssituationen, opstaldning,

Undervisning Og beholdning af elevdyr.

Der skal findes en løsning på smedordning til elevdyr.

Stald/bygninger/foder.

Elevafdeling

Personale

Andet.

3. Opfølgning

- Penge for Mødding

Der er ingen afklaring endnu. Niels mener ikke der er grundlag for at undersøge det nærmere.

- Ridenetværks møde

Vi har gennemgået og besvaret 8 ændringsforslag til ridetilskudsmodellen, som bliver indsendt til Viborg Idrætsråd.

- Ekstra ordinært repræsentantskabsmøde DRF
7. december kl. 10.00 (ca. 7 stemmer har VIR) Christian og Grethe deltager på vegne af VIR (Evt. Lone og Bruno).
Der tages endeligt beslutning om hvem bestyrelsen har tillid til, på næste bestyrelsesmøde.

- Distriktsstævne 25.-27. oktober

Der manglede ponystarter. Ønsket fra ponyrytterne var, at der var ponystarter begge dage, det bliver evalueret inden næste stævne. Der er et overskud på 38.000 kr. på hele stævnet hvilket er godt, og stævnet forløb efter bogen.

- Gældsbrief til Bruno

Lone har snakket med Brunos revisor, som gennemgår det som Lone har skrevet, så det bliver formuleret korrekt.

4. De 300.000 kr. fra DIF/DGI Puljen ("Støttebeviser")

Ingelise er stadig i dialog med Viborg Idrætsråd. Ingelise skriver til DIF/DGI (Der skal undersøges om der er mulighed for et fradrag pr. støttebevis)

5. Indsigelse til Vejdirektoratet, om forsinkelsesbassin

Der er frist den 5. nov. Vedr. 0-løsningen er der forslag om 2 forsinkelsesbassiner på elevhestefolden. Der skal skrives en indsigelse på hjemmesiden.
Grethe skriver indsigelsen.

6. Orientering fra udvalg

- Stævneudvalg: Der bliver lavet proportioner til det kommende klubstævne
- Cafeterieudvalg: Sidste stævne gik forrygende
- Udvalg til indkøb af foder, halm, wrap o.l. (Bo og Bruno): Intet nyt
- Bygnings- og vedligeholdelsesudvalg (Bruno og Michael): Der er kommet nyt lys på parkeringspladsen
- Ponyudvalg (Lone): Der er jule ministævne den 14. december.
- Sponsorudvalg (Ingelise og Ketil): Der mangler svar fra Real Dania og der er søgt flere fonde bl.a. til bord/bænkesæt.
- Kommunikationsudvalg: Det er ikke nedlagt, men de ønsker nogle konkrete ting at gå videre med.
- Sportsudvalg: Intet nyt.
- Skovudvalg: Intet nyt

7. Eventuelt

Der er set rotter i den nye stald - Lone kontakter kommunen.